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Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

„Van e ésszerű indoka a vízállásjelentés megszüntetésének?” címmel a
Házszabály 42. §-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr.Fazekas Sándor
Vidékfejlesztési miniszternek .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Országos Vízjelző Szolgálat a napokban jelentette meg, hogy munkaszervezés i
okok miatt átmenetileg nem tud a vízállásról tájékoztatást és közreadás i
kötelezettséget teljesíteni. A vízállásjelentés nem csak a hajózás számára
nélkülözhetetlen információ, hanem érinti mindazt a több százezer embert is, aki k
ártérben élnek, de azokat is, akik éppen szabadidős vízi tevékenységnek hódolnak .
A katasztrófavédelem számára a hidrológiai elő rejelzés által készített grafikono k
kulcsfontossággal bírnak, hisz azokból meg tudják becsülni egy adott napszak után i
nap várható vízhozamát, és ezzel időben elő lehet készíteni a polgári lakosság
védelmét egy várható magas vízállás esetén . A napi időrendi adatsor, a grafikusa n
megjelenített és több napra el ő re szóló előrejelzés, nem csak a polgáro k
biztonságáért felelős polgármestereknek, hanem katasztrófavédelemnek, a F őváros i
Csatornázási Műveknek is döntő információkkal szolgáltak. Az elmúlt éve k
tapasztalatai azt mutatták, hogy ez a rendszer meglehet ősen pontosan jelezte el őre
a várható vízállásokat .

Tisztelt Miniszter Úr !

Obuda-Békásmegyer Onkormányzata a római part kapcsán igen csak érintve van a
magas vízállás és a nagy árhullám kapcsán jelentkező árvíz okozta károk
megelőzésében . A polgármesteri hivatal – az eddig m ű ködő rendszer alapján – j ó
el ő re fel tudott készülni és meg tudta szervezni a polgári lakosság személyi é s
anyagi védelmét, el ő rejelzés hiányában azonban megjósolhatatlan következménye i
lehetnek egy bekövetkez ő magas árhullámnak . Remélem abban Miniszter úr i s
egyetért, hogy az illetékes szervek nem hagyatkozhatnak, és nem vonhatnak le



következtetéseket a német és osztrák honlapok el ő rejelzései adataiból, hiszen a
Duna magyarországi szakaszát még több folyó is táplálja, melyek vízszintjét csak a
Vízjelző Szolgálat előrejelzései adhatják meg . Mindezeket figyelembe véve kére m
Miniszter urat, hogy a polgári lakosság érdekében és védelmében vizsgálja ki é s
lehetőség szerint állítsa helyre az Országos Vízjelz ő Szolgálat egyik alapfeladatána k
teljesítését .

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2012 . június 6 .
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